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Minxi Zhao 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Media and entertainment 

◼ Intellectual property 

◼ Dispute resolution 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Before joining Han Kun, Ms. Zhao worked as a legal director for ROSAT (Shanghai) Film & 

Entertainment Co., Ltd. 

Ms. Zhao specializes in copyright, film and television entertainment, new and traditional media, 

celebrity agency, and games and intellectual property protection, among others.  She focuses on 

drafting and reviewing contracts, project negotiation, dispute resolution, etc., and she has provided 

legal services for numerous well-known films and television and Internet shows, helping her clients 

with investments, production, publicity, distribution and derivatives development.  She has also 

provided legal services for many famous IP project transactions, authorizations, adaptations, 

developments and operations. 

EDUCATION 
Ms. Zhao received a Bachelor of Law degree from Tsinghua University and an LL.M. degree from 

the University of Chicago. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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赵敏西 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 传媒娱乐 

◼ 知识产权 

◼ 争议解决 

工作经历 

在加入汉坤律师事务所之前，赵敏西律师在荣信达（上海）文化发展有限公司担任法务总经

理。 

赵敏西律师从事的行业领域涉及著作权、影视娱乐、新媒体及传统媒体、艺人经纪、游戏及

知识产权保护等，主要负责合同的起草审核、项目谈判、争议解决等工作。赵敏西律师曾为

多部知名电影、电视剧、综艺节目的投融资、制作、宣传、发行及衍生品开发提供法律服务，

曾为多个知名 IP 项目的交易、授权、改编、开发及运营提供法律服务。 

教育背景 

赵敏西律师获清华大学法学学士学位，芝加哥大学法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


